

“International Designer Arena” Application Form 「國際設計師專區」申請表

I. Designer Information 設計師資料

Designer Name (英文) _____
 設計師名稱 (中文) _____
 Place of Resident 居住地 _____
 Company Name (英文) _____
 公司名稱 (中文) _____
 Address (英文) _____
 公司地址 (中文) _____
 Postal Code 郵編 _____ Country 國家 _____
 Tel 電話 _____ Fax 傳真 _____
 Contact Email 電郵 _____ Website 網址 _____
 Contact Person 聯絡人 _____ Position 職位 _____
 Product Brand Name 品牌名稱 _____
 Member of 本人是以下商會會員
 HKJMA (Membership No.: _____) / 香港珠寶製造業廠商會 (會員編號: _____)
 Others 其他: _____

II. Exhibits 展品類別 (Please ✓ the appropriate box. 請選擇合適空格。)

FINE JEWELRY 珠寶首飾

- | | | |
|--|--|--|
| <input type="checkbox"/> Diamond Jewelry 鑽石首飾 | <input type="checkbox"/> Gemset Jewelry 寶石首飾 | <input type="checkbox"/> Gold Jewelry 黃金首飾 |
| <input type="checkbox"/> Jade Jewelry 翡翠首飾 | <input type="checkbox"/> Platinum Jewelry 鉑金首飾 | <input type="checkbox"/> Pearl Jewelry 珍珠首飾 |
| <input type="checkbox"/> Opal Jewelry 蛋白石/閃山雲石首飾 | <input type="checkbox"/> Semi-Precious Stone Jewelry 半寶石首飾 | <input type="checkbox"/> Silver Jewelry 純銀首飾 |
| <input type="checkbox"/> Others 其他: _____ | | |

III. Participation Fee 參展費用

New or Renewal Applicant with less than 5 years participation history of IDA

新申請人或參展國際設計師專區年資少於 5 年的續展申請人

Open-Area Booth in 6 sq.m. 6 平方米開放式展位	Local Exhibitor 本地參展商	Overseas Exhibitor 海外參展商
	<input type="checkbox"/> HK\$12,800	<input type="checkbox"/> US\$1,650

Participation in International Designer Arena is subject to a selection of Organizer. 主辦機構有權審批設計師之參展資格。

Booth Facilities	展位設施
2 Showcases	2 個陳列飾櫃
1 Lockable Cupboard	1 個有鎖儲物櫃
2 Chairs	2 張椅
Lights	燈光裝置
Fascia board with Designer Name	設計師名牌
Waste Basket	廢物箱
Carpet	地毯

Above facilities are for reference only 以上設施只供參考

IV. Application Deadline: 30 July 2021 截止日期：2021年7月30日

Completed & signed Application Form with required documents (please refer to the Application Guidelines) must be submitted before above deadline to be included into the selection session. Incomplete applications and applications received after deadline will fall into waiting list automatically in order of arrival, these applicants would only be considered if there are still booths available thereafter.

請於截止日期前提交已填妥的申請表格及所須文件(請參照申請須知)，方可進入評審會，否則將視為後補申請，將以先到先得接受評審，後補尚餘位置。

V. Selections & Payment Method 甄選及參展費繳交方法

The organizer has the right to select eligible participants, the selection would be conducted in August 2021 and selected participants will be informed via email in September 2021. Upon receipt of the Confirmation & Debit Note, please settle payment before deadline to confirm participation.

主辦機構有權選擇符合資格的申請人參加「國際設計師專區」。評審將於2021年8月進行，所有入選者將於2021年9月內獲發電郵通知。當收到確認信及付款通知時，請於指定日期前繳交全數參展費用以確實參與。

VI. Declaration 聲明

I 本人 (Designer Name 設計師名稱) _____
hereby apply to join **JMA Hong Kong 2021** and I will abide the "Rules for exhibition application and General Regulations for the exhibition" set out by the Organizer. I understand that the above information will be included in the Organizer's databank and agree the organizer and its associated companies can make use of the information for the promotion of the Exhibition. I accept that the Organizer bears no responsibility for any errors/omissions.

聲明申請參加 **JMA 香港國際珠寶節 2021** 並同意遵守主辦機構訂定的參展申請條款及展覽規則。本人明白上述資料將儲存在主辦機構資料庫內，並同意可供主辦機構及其聯營機構作為推廣是次展會之用及其他貿易拓展途徑。本人同意，上述資料如有錯漏，主辦機構毋須負責。

If you do not wish to have your information included in the Promotion of "JMA Hong Kong 2021", please against the box.

倘若閣下不欲將有關資料作為推廣「JMA 香港國際珠寶節 2021」之用，請在空格內加上✓號。

Authorized Signature 負責人簽署

Date 日期

Name in Print 姓名

Title 職位

Organizer 主辦單位

Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association 香港珠寶製造業廠商會

Unit G, 2/F., Kaiser Estate Phase 2, 51 Man Yue Street, Hung Hom, Kowloon, Hong Kong
香港九龍紅磡民裕街凱旋工商中心2期2樓G室

Tel 電話: 852 2766 3002

Fax 傳真: 852 2362 3647

Email 電郵: hkjmashow@jewelry.org.hk

Show Website 網址: www.jewelrysthows.org